
 

 
 

1 December 2021 
 

Dear Certification Services Users 

 
2022 Certification Services Fees 

 
In the past two consecutive years, we have striven to keep a tight rein on our operating costs, 
so as to remain all service fees unchanged. However, the continuous pressure from rising 
overhead expenses has inevitably affected the operation and quality of our services, hence 
we have taken a difficult but necessary decision to adjust the fees for 2022. We sincerely 
hope you understand our situation.  
 
For Members and CO Subscribers, we shall defer increasing their application fees - the key 
certification service to end June, in the hope of helping our long-standing clients prepare for 
business recovery gradually in the first six months. Other users are most welcome to join us 
to enjoy the temporary concession.  
 
2022 fee tables could be found at the HKGCC Certification Division’s website 
(cert.chamber.org.hk). Thank you. 
 
 
致：簽證服務用戶  

 
2022 年簽證服務費  

 
我們在過去連續兩年，一直致力管控營運成本，令所有服務費用維持不變。

然而，持續上漲的開支所帶來的壓力，已經影響我們的運作和服務質素。

因此，我們不得不作出艱難但無可避免的決定，在 2022 年調整收費。我們

衷心希望您能夠體諒。  

 
為提供支持與本會會員及來源證優惠用戶，我們將暫緩上調「證書申請費」

至明年六月底，希望有助這些長期客戶的業務，在來年上半年逐步回復正

軌。歡迎其他用戶加入本會，以享用這項臨時待遇。  

 

2022 年服務收費表可在總商會簽證部網站(cert.chamber.org.hk)查閱。謝謝！ 

 

祝  

 
商祺。  

 
Thinex Shek 

Director, Certification 


